
VERSLAG van de 59e vergadering van het Seniorenplatform, 
Gehouden op dinsdag 28 februari 2012 op het gemeentehuis, aanvang 09.30 uur. 
 

1. Opening/vaststelling agenda 
Afwezig. 
Thom Bakker was met kennisgeving afwezig. 
Adspirant lid Platform. 
Mieke Kleinhout neemt als adspirant lid van het Platform voor de eerste keer aan het overleg deel. 
Haar aanwezigheid vormt aanleiding tot een uitgebreide voorstelronde. 
 

2. Bezochte bijeenkomsten/in‐ en uitgaande stukken  etc. 
 
Alzheimer. 
Yda doet verslag van de door haar als zeer interessant en verhelderend ervaren bijeenkomst in het 
Alzheimer café waarin het vooral ging om het subjectieve belang van vroegsignalering, dus de fase 
vóór de officiële diagnose. Tijdens de volgende bijeenkomst van het Café zullen door een 
gespecialiseerd arts ook de objectieve aspecten van deze in omvang bij senioren toenemende ziekte 
nader worden geduid. 
We denken na over een manier om de negatieve beeldvorming rondom deze aangrijpende 
problematiek zodanig om te buigen dat de mensen in hun waarde worden gelaten.  
 
Wmo. 
Het gemeentebestuur organiseerde diverse bijeenkomsten waar burgers en professionals de 
gelegenheid is geboden om hún verwachtingen van de invoering van de WMO kenbaar te maken. 
Diverse leden van het Platform hebben daaraan een bijdrage geleverd. De gemeente gebruikt de 
tijdens de bijeenkomsten vergaarde informatie mede om daarop haar eigen handelen in de toekomst 
te kunnen afstemmen. 
In het belang van onze doelgroep is het van groot belang dat onze nieuwe vertegenwoordiger in het 
WMO‐beraad, Thom Bakker, goed geïnformeerd zal worden gehouden. 
 
Caiway. 
In de problematiek rondom Caiway kunnen drie hoofdpunten worden onderscheiden: 
 
1. Klachten over de onderaannemer Schuring. 
2. Gedeeltelijk mislukte informatievoorziening door Caiway via de voorlichtingsfolder. 
3. De matige kwaliteit van de dienstverlening door de Caiway‐shop in de Crimpenhof. 
 
De reactie van Caiway. 

1. Deze klachten zijn in de praktijk inmiddels vrijwel opgelost. 
2. Bij het verzenden van de informatiefolder is inderdaad helaas van een onvolledig 

klantenbestand uitgegaan. 
3. De Caiwayshop op de Crimpenhof wordt binnenkort gesloten waarna de activiteiten in 

‘Servicepunt’ bij  De Korf zullen worden geconcentreerd.             
          
Subsidie Beleidsregels. 
Jo Schuurman maakte voor wat betreft de in de subsidieregeling beschreven positie van het Platform 
de Gemeente terecht attent op het onderscheid tussen belangenbehartiging en advisering. 
 

3. Bespreking  vergaderverslagen. 
 
57e vergadering 
 



Werkgroep zorg en domotica. 
Het overleg met de Hogeschool Rotterdam komt inmiddels goed op gang met goed gemotiveerde  
deelnemers. We hebben daarvan als Platform hoge verwachtingen. Naast de meer algemeen 
bekende technische hulpmiddelen werd ook aandacht geschonken aan de bijzondere betekenis van 
het Krimpense glasvezelnetwerk in dit verband. 
 
Over de rest van het verslag geen verdere op‐ of aanmerkingen. 
 
58e vergadering 
 
Gesprek met de wethouder. 
Wordt gepland als Thom weer terug is van vakantie. 
Definitieve indeling taakgroepen. 
Er zijn wat mutaties op het eerder toegezonden schema dat binnenkort door onze voorzitter zal 
worden geactualiseerd. 
 
Over de rest van het verslag geen verdere op‐ of aanmerkingen. 
 

4. Taakgroepen. 
Opgemerkt wordt dat bij de laatste vergadering de omschrijving van de taakgroepen Communicatie 
en Participatie nog niet voldoende is  ingevuld en behandeld.  In verband met de afwezigheid van de 
secretaris zal dit de eerstvolgende vergadering aan de orde komen. De secretaris zal nog zorgdragen 
voor een volledige aangepaste beschrijving van de taakgroepen, mede aan de hand van het 
besprokene in de vorige vergadering. 
 

5. Activiteitenplanning 2012. 
Op welke gebieden zullen we dit jaar concreet onze aandacht richten? Het door de voorzitter 
gemaakte overzicht vormt daarvoor in beginsel een goede leidraad. De voorzitter zal enkele 
documenten toesturen van de programmagroep Woonservice die mede van belang zijn voor de 
activiteiten vanuit het Platform. 
 
Er is bij de leden van het Platform behoefte aan duidelijke doelen waarop concrete activiteiten 
kunnen worden afgestemd. Onderwerp komt volgende vergadering terug op de agenda wanneer  
iedereen aanwezig is. 
 

6. Bespreking NPO‐rapport. 
In verband met de beperkt beschikbare vergadertijd komen we niet toe aan een uitgebreide 
beschouwing van dit belangwekkende rapport. In kort bestek wordt door ons gefilosofeerd over de 
mogelijke rol van het Platform bij de uitvoering van de als nuttig beschouwde  preventieve 
activiteiten in het toekomstige ouderenbeleid, zoals die uitvoerig in het rapport worden beschreven.  
Onduidelijk  is of de Krimpense huisartsen op dit vlak interesse hebben.  
Uitgebreide beschouwing volgende vergadering op agenda. 
 

7. Uit het WMO‐beraad. 
In verband met de afwezigheid van onze vertegenwoordiger in het WMO‐beraad wordt dit 
agendapunt verschoven naar de volgende vergadering. Hierbij zal ook de startnota ‘Decentralisatie 
Begeleiding’ van de gemeente worden betrokken. 
 

8. Uitkomst (vraaggericht) vervoer. 
Eveneens doorgeschoven naar volgende vergadering 
 
 



9. afwerkingsplan Ouverturelaan 12 maart a.s. 
 

Leden worden attent gemaakt op de bijeenkomst van 12 maart a.s. inzake het afwerkingsplan 
Ouverturelaan. Gelet op de gemaakte opmerkingen in het verleden rond de veiligheid in dit gebied is 
een check nodig of het afwerkingsplan hieraan voldoende aandacht heeft gegeven. 
 

10. w.v.t.t.k./Rondvraag. 
 
Nieuwe gezondheidscentrum. 
Zal feitelijk op 2 april 2012 in gebruik worden genomen. De officiële feestelijke opening is zaterdag 
21 april a.s. 
 
Gouden Regen 
Een aantal bewoners van de Gouden Regen voelt zich beperkt in het gebruik van de 
gemeenschappelijke ruimte in het gebouw dat zij al jaren als hun eigen domein beschouwen 
waarover ze dus zélf de volledige zeggenschap denken te hebben. Al  jaren geleden echter is door de 
gemeente in samenspraak met QuaWonen besloten de ruimte te beschouwen als een van de 
wijkcentra t.b.v. activiteiten voor de buurt.  
Bep Rinkel is verder geïnformeerd over het beleid van de gemeente en QuaWonen in deze en zal  de 
bewoners daarover (opnieuw) informeren en aangeven dat het niet binnen de functie van het 
Platform past om daarin een andere rol te vervullen. 
 
Uitnodiging Seniorenadviseur. 
Mevrouw Holleman zal tijdens de volgende vergadering vanaf 10.00 uur met ons haar 
praktijkervaringen delen. 
 
Quote Website 
Jo S., Bep Rinkel en Ben Koffijberg worden verzocht hun quote voor de vernieuwde website nog deze 
week toe te sturen. 
 
WMO‐problematiek 
Jo J. signaleert dat de WMO‐problematiek ook in andere gemeenten hoog op de agenda staat. 
 
Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering om 13.30 uur. 
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